
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 13.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 25. 10. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 25.10. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

           

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Lívia Gerhardtová – účtovníčka obce,   

Ondrej Šuba – pracovník obce,  Eva Bryndzová, Ing. Diana Lukacsovicsová, Alžbeta Baová, 

Ildiko Szűcsová, Holop F. –riaditeľ MKS,  Ing. Hengerics Gabriel – správca ŠH a pozvaní 

hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Zároveň doporučil program jednania doplniť o nasledovné body: 

- Gajdáč Roman – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- Bazsó Tibor, Nesvady, Záhradná 3 – predaj pozemku do vlastníctva obce Nesvady 

- Návrh komisie športu a mládeže OZ Nesvady na vyhlásenie ankety „Športovec-športovkyňa  

   roka“ 

- Návrh na nákup elektrocentrály – náhradného zdroja 

 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel.  

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o predloženom programe jednania 13. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Holková G., Mládenczová I. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Dibusz J., Asztalos J., Patakyová A. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 8. 2007 

      3  Správa o stave vymáhania pohľadávok obce k termínu 30.9.2007 

4. Vyhodnotenie výsledkov školských a predškolských zariadení za šk. r. 2006/2007 

a úlohy na šk. r. 2007/2008 za oblasť výchovy, vzdelávania a ciele na šk. r. 2007/2008 

5. Priznanie obecných štipendií pre rok 2007 

6. Vyhodnotenie akcie Nesvadské dni 2007 

7. Rôzne: 

- Pekáreň Kondor, Nové Zámky – žiadosť o zníženie nájomného 

- Kálaziová Helena – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – 8 b.j. 

- Gálová Anna – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – 8 b.j. 



- Gajdáč Roman – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- VZN obce Nesvady č. 5/2007 – školský obvod pre základné školy v zriaďovateľskej  

   pôsobnosti obce Nesvady 

- ZŠ s VJM – návrh na pridelenie čestného názvu školy 

- ZŠ  a ZŠ s VJM – žiadosti o poskytnutie fin. prostriedkov  pre zvýhodnené skupinové  

   úrazové poistenie 

- Schválenie štatútu príspevkovej organizácie Športové a rekreačné služby obce Nesvady 

   a rozpočtu príspevkovej organizácie do 31. 12. 2007. 

- Aktualizácia poradovníka na byt č. 6 v 27 b.j. – Športová ul. č. 4 

- Návrh rozpočtu na opravu vonkajšej terasy kultúrneho domu 

- Ekodvor a kompostáreň  Nesvady – žiadosť o poskytnutie dotácie z Environmentálneho  

   fondu na rok 2008 

- Bazsó Tibor, Nesvady, Záhradná 3 – predaj pozemku do vlastníctva obce Nesvady 

- Návrh komisie športu a mládeže OZ Nesvady na vyhlásenie ankety „Športovec-športovkyňa 

   roka“ 

- Návrh na nákup elektrocentrály – náhradného zdroja 

      8. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

      9. Návrh na uznesenie 

    10. Záver 

J e d n a n i e :  

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta  predniesol kontrolu plnenia uznesení, ktorú poslanci obdržali aj písomne. 

Pripomienky ani dotazy zo strany prítomných neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

      

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 8. 2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

      P. starosta – s hospodárením by obec nemala mať problém za predpokladu, že obec obdrží  

                    dotáciu výstavbu inžinierskych sietí k priemyselnému parku. 

Ing. Kelemen – fin. komisia mala 3 otázky: príjmy – 25. r. – 255 tis. Sk neplánovaných – 

čo je to, 2. str. výdavkovej časti 49. r. – 850 tis. plánovaných a čerpaných už vyše l mil. 

Sk, 160 r. – 920 tis. Plánovaných a vyčerpaných už 931 tis. ku koncu augusta. 

P. starosta – požiadal účtovníčku obce aby odpovedala na dotazy. 

P. Gerhardtová – k príjmovej časti riadok 25. – recyklačný fond – obec obdržala finančné 

prostriedky za recykláciu odpadu v roku 2006 a sponzorské, vo výdavkovej časti – 49.r. – 

vyššie čerpanie z dôvodu, že zahrňuje 2x preddavok na el. energiu, kým vyúčtovanie bude 

až v januári 2008, 168. r. – pre spoločenské združenia uvoľnené dotácie.  

Iné dotazy neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

      3. Správa o stave vymáhania pohľadávok obce k termínu 30.9.2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: Ing. Lukacsovicsová, referentka OcÚ 

P. prednosta – v poslednom období sa venuje zvýšená pozornosť vymáhaniu nedoplatkov 

                        zo strany OcÚ. Naďalej sa tejto úlohe bude venovať zvýšená pozornosť. 



Haris Z. – k nedoplatkom roku 2006 – navrhol rozpísať prehľad aj za predošlé roky. 

Ing. Takács – sa pýtal či Agrorent zaplatil nedoplatky. 

P. Gerhardtová – Agrorent tento týždeň  zaplatil asi 330 tis. Sk. 

Ing. Luca – pre Agrorent bol schválený splátkový kalendár, do konca roku by mali vyrovnať 

svoje pozdlžnosti. 

Iné dotazy a pripomienky neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Vyhodnotenie výsledkov školských a predškolských zariadení za šk. r. 2006/2007  

    a úlohy na šk. r. 2007/2008 za oblasť výchovy, vzdelávania a ciele na šk. r.  

    2007/2008 

- priložené k zápisnici 

Predkladajú: riaditelia ZŠ, MŠ a CVČ a p. Bryndzová, referentka OcÚ 

P. starosta – doporučil nakoľko ide o správu 5 zariadení,  jednotlivo prejednať správy. 

Privítal riaditeľov školských zariadení. 

- ZŠ Nesvady – p. zástupkyňa Estera Kádeková 

Kádeková E. – od 7. ročníka sa zaviedol povinný 2. cudzí jazyk. Zaviedla sa internetová  

                         žiacka knižka, ktorá by mala prispieť k lepšej informovanosti rodičov  

                         o prospechu ich detí. Ospravedlnila sa za chyby ktoré sa vyskytli v správe. 

Mgr. Dibusz – pýtal sa na str. 5 – či je to prehľad účasti alebo o výsledkoch na olympiádach. 

Kádeková E. – potvrdila že je to prehľad o účasti, nie o výsledkoch. 

Mgr. Holková – na komisii boli konštatované chyby, ktoré sú už teraz opravené. Všetky  

                           správy boli pekne a jednotne vypracované. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby – konštatovala, že účasť na olympiádach je úspešná len na 

úrovni okresu ale už na vyšších úrovniach nie. Prekvapilo ho, že vo výsledkoch monitoringu 

v SJ je veľký rozdiel – z akého dôvodu, v matematike monitoring je o 3% lepší, chýba mu 

v správe informácia o celoslovenskom priemere. Rozvoj komunikačných zručností – aké 

opatrenia sa prijali, aby sa v budúcich správach tento nedostatok neobjavoval. 

E. Kádeková – v budúcej správe sa tabuľka o monitoringu doplní o celoslovenský priemer. 

Test zo slovenského jazyka bol veľmi ťažký. Konštatovala, že z jej strany nie je spokojnosť 

s dosiahnutými výsledkami v rámci monitoringu. Riziká, silné a slabé stránky – kvalita 

pegagógov – okresný inšpektor skonštatoval, že je to celoslovenský jav hlavne na menších 

školách, pretože 2 pedagógovia na výučbu  určitého predmetu je veľa a jeden pedagóg je 

málo. Zlepšiť čitateľskú gramotnosť a komunikačnú schopnosť – deti majú problém so 

slovenským jazykom, budú sa snažiť aby školská knižnica bola postupne doplňovaná 

a maximálne žiakmi využívaná. Porušovanie školského poriadku na verejných 

priestranstvách. Osobne ju veľmi mrzí bicyklovanie na schodoch OcÚ, MKS a ponocovanie 

žiakov. Tento rok bol vypracovaný nový školský poriadok. Zo strany rodičov škola nemá takú 

podporu, akú by škola potrebovala pri zabezpečení striktného dodržiavaní školského poriadku 

žiakmi. 

Molnár Z. – na 2. str. – chýba prospech žiakov – nie je uvedený údaj prospeli, neprospeli. 

Ing. Miškovič – upozornil na to, že žiaci 8. a 9. ročníkov sa zdržujú v baroch,  školská rada 

doporučuje vyvolať spoločné jednanie s tými, ktorí by mali v tejto veci niečo robiť. 

P. starosta – zo strany OP sa robia kontroly, doporučil jednanie zvolať aj za účasti rodičov. 

Ing. Takács – opýtal sa na hospodárenie v roku 2006 – či korešpondujú čísla v tejto správe  

                       s číslami správy ktorá bola predložená v marci 2007.  

P. starosta – požiadal p. Bryndzovú, aby sa vyjadrila k hospodáreniu. 

P. Bryndzová – v tabuľke sú uvedené len dotácie zúčtované so štátom, v paragr. 2 sú uvedené 

                          všetky príjmy školy za daný rok. 



Nakoľko všetky dotazy boli vysvetlené, p. starosta doporučil správu ZŠ schváliť, keďže iné 

pripomienky k tejto správe neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- ZŠ s VJM Nesvady – PaedDr. Becse Norbert 

Dr. Becse N. – v absolútnej hodnote počet žiakov v škole sa znížil. V krátkosti informoval 

                         o obsahu predloženej správy. 

Mgr. Holková – komisia školstva konštatovala chyby, ktoré boli odstránené.  

Mgr. Dibusz – prehľad výsledkov v súťaži olympiád – ide len o účasť a nie výsledky, pýtal  

                        sa, či má škola kvalifikovaného pedagóga na dejepis. 

                        Navrhol v budúcnosti vykázať koľko bolo účastníkov na olympiádach  

                        a s akými výsledkami. 

Ing. Miškovič – s radosťou konštatoval, že teraz už kvalifikovaní učitelia budú vyučovať na 

škole. Veľa záleží na rodičoch aj pri neospravedlnených hodinách. Pozitívom je, že obidve 

školy sa snažia pre žiakov pripraviť čo najlepšie podmienky na vyučovací proces. Požiadal 

rodičov, aby venovali pozornosť výchovno-vyučovacím výsledkom svojich detí. 

Dr. Becse – monitoring – veľmi slabé výsledky, čo konštatovali aj rodičia. Neospravedlnené 

hodiny -  v každej triede je 5-6 detí zo sociálne slabších rodín, ktoré tieto údaje ešte navyšujú 

Holop S. – či sú na školách vyučované umelecké predmety. 

Dr. Becse -  sú vyučované hudobná a kreslenie, čo vyučujú nekvalifikovaní pedagógovia. 

                    Hra na klavír v obci je zabezpečená, konkrétne na škole. 

Haris Z. – s radosťou konštatoval, že školy podali veľa projektov na dotácie. Školský klub je 

v takom istom stave aj po dvoch rokoch používania v akom bol odovzdaný, čiže deti majú 

dobrý vzťah k prostrediu. Chýba mu správa o stave hospodárenia v školskej jedálni.  

P. starosta – školské jedálne – je možné jednotnú správu predložiť na budúce zasadnutie OZ. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tejto správe. 

Mgr. Dibusz – žiadal do návrhu zakotviť jeho návrh. 

P. starosta – táto úloha bude uložená riaditeľom na porade riaditeľom školských zariadení. 

Zároveň dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- MŠ Sládkovičova – Viera Nagyová 

Becse O. – ako člen školskej rady je rád že všetky podmienky v MŠ sú na úrovni a rodičia 

môžu byť radi, že majú svoje deti umiestnené v tejto MŠ. 

P. Patakyová -  konštatovala, že v MŠ je veľmi dobrý kolektív, ktorý vytvoril pre deti krásne 

prostredie, za čo zamestnancov MŠ aj pochválila. 

Iný dotaz ani pripomienka neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- MŠ Hurbanova – Iveta Mikleová 

Ing. Takács – ako člen školskej rady pri MŠ Hurbanova – počet detí je nižší ako v MŠ 

Sládkovičova, v MŠ je dobrý a kvalifikovaný kolektív a dobrí sponzori. 

P. starosta – s činnosťou MŠ obec ako zriaďovateľ je spokojná, čoho výsledkom sú aj  

                    vyjadrenia návštev a delegácií v týchto zariadeniach. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tejto správe. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- CVČ Nesvady – Mgr. Beata Tóthová 

Ing. Miškovič – ako predseda školskej rady pri CVČ konštatoval, že naše CVČ vyvíja aktívnu  



                           činnosť hlavne v dobe keď deti majú voľno a preto navrhuje, aby predložená  

                           správa bola schválená. 

Becse O. – obec plne podporuje školské zariadenia a je na rodičoch a deťoch, či ponúkané  

                   možnosti využitia voľného času plne využijú. 

P. starosta – na obciach je CVČ rarita, a je rád, že v obci máme túto inštitúciu, ktorá sa  

                     zaoberá vhodným využitím voľného času deťmi. Čím viacej detí bude túto  

                     inštitúciu navštevovať, tým viacej bude jej činnosť podporovaná. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – v mene OZ zároveň poďakoval ako aj v mene rodičov za prácu, ktorú vykonali 

v roku 2006/2007. Poprial im do ďalšej práce veľa úspechov. V priebehu 2-3 rokov by obec 

chcela dosiahnuť, aby  technické podmienky školských zariadení dosiahli európsku úroveň. 

 

Po dvoch hodinách jednania OZ p. starosta vyhlásil 15 min. prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní. 

            

5. Priznanie obecných štipendií pre rok 2007 

    Predkladá: predsedníčka komisie školstva akultúry 

Mgr. Holková –informovala o tom, že 7 študentov podalo žiadosti, 3 so ZŠ slov, 4 so ZŠ 

s VJM. Jeden nespĺňal podmienky – 1,5 priemer. 

Štipendium sa navrhuje udeliť pre Ráchel Kováčovú s priemerom 1,18 a Bódisovú Kornéliu 

s priemerom 1,12, čo boli najlepšie priemery. 

P. starosta – osobne doporučil schváliť. 

Ing. Miškovič – pýtal sa na ostatných uchádzačov, osobne navrhol pre ostatných vzhľadom na  

                          to, že dosiahli dobré výsledky, udeliť diplom. 

P. starosta – navrhol Ing. Miškovičovi podať návrh na zmenu VZN. 

P. Patakyová – keď už si VZN vyžaduje zmenu, požiadala poslancov, aby sa schválilo, aby 

                         študent za študijné obdobie 5 rokov mohol požiadať len 1x o štipendium. 

P. starosta – nie je proti tomu, ale treba si uvedomiť, že zmena VZN si vyžaduje dodržanie  

                    zákonného postupu. 

Becse O. – VZN vypracoval Ing. Takács , nenavrhuje zmenu VZN – spĺňa svoj účel.  

                  Nepovažuje za potrebné prečítať mená ostatných uchádzačov. Študenti boli  

                  vyzvaní na podanie žiadostí, čo aj urobili. 

Mgr. Holková – nepovažovala za etické vyhlasovať výsledky a mená ostatných uchádzačov. 

                           Pokiaľ majú poslanci záujem, môžu si pozrieť žiadosti. 

                           Oznámila školy, ktoré navštevujú študenti, ktorí dostanú štipendiá. 

Holop S. – navrhol, aby sa bral ročníkový priemer a nie určiť priemer 1,5. 

Mgr. Holková – nie je v našej kompetencii posudzovať ktorá škola je ťažšia alebo ľahšia. 

P. starosta – požiadal poslancov, aby nekomplikovali podmienky. Kritériá sú dané, do 

budúcna je možné zmeniť VZN ale včas. 

Mgr. Holková – v porovnaní s minulým obdobím, štipendium je motivujúce, lebo bolo 

podstatne viacej uchádzačov ako minulé roky. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o doplnenom uznesení. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Vyhodnotenie akcie Nesvadské dni 2007 

    Predkladá: preds. komisie kultúry a účtovníčka obce 

          - priložené k zápisnici 

Mgr. Holková – k vyúčtovaniu – prvý riadok – prečo nie je vysporiadané s riaditeľom múzea. 

Ing. Luca – k dnešnému dňu obec žiadny účtovný doklad neobdržala. 

Ing. Kelemen – finančná komisia – 2 otázky – 30. r. – pódium – 5 tis. Sk – 21 tis. Sk. 



                          Zastrešenie pódia tiež prekročené o vyše 80 tis. Sk, prečo sa nedalo presnejšie  

                          určiť vopred náklady. 

P. starosta – zastrešenie – len samotná plachta stála 100 tis. Sk. Metal –X započítalo len 

náklady na materiál, prácu vykonali zadarmo-sponzorsky. 

Bolo potrebné zmeniť konštrukciu – zväčšiť. Za prvú montáž plachty firma vypýtala 8 000,- 

Sk, čo už v budúcnosti bude robiť VPS. Bolo by potrebné urobiť ešte jeden podstavec, aby sa 

mohla konštrukcia požičiavať, z čoho príjmy znížia náklady vynaložené na výrobu 

konštrukcie. 

Ing. Miškovič – pri rozpočte plachta vôbec nebola počítaná, len konštrukcia.  

Holop S. – montáž a demontáž – čo poníma táto suma, ktorú považuje za vysokú. 

Mátyus J. – je to komplikovaná konštrukcia, ktorá bola viackrát rozobraná a zložená. 

P. starosta – na budúci rok by to už malo byť podstatne lacnejšie. 

Ing. Miškovič – stanovisko občanov k programu a priebehu Nesvadských dní bolo kladné, čo  

                          je aj vďaka dobrému počasiu a technicko-organizačnému zabezpečeniu. 

Pokiaľ majú poslanci nápady do budúcna, doporučil tieto písomne odovzdať predsedníčke 

kultúrnej komisie alebo na obecný úrad.  

P. Patakyová – žiadala uviesť, kto boli výhercovia Najkrajšia predzáhradka a kto bol 

v komisii, ktorá túto súťaž vyhodnocovala. 

Ing. Miškovič – doporučil zverejniť výhercov na internete a v TXT, v tomto roku boli ceny 

chudobnejšie. Hodnotila 5-členná komisia okrem p. Holkovej, ktorú nechceli zaťažovať, 

nakoľko mala iné úlohy v rámci OTZ Nesvadských dní.  

Haris Z. – 14. r. – či bude ešte vyúčtované.  

P. starosta – chýbal doklad o kúpe ošípanej, dnes bolo vyúčtované – 6 800,- Sk – treba 

doplniť. 

Haris Z. – 18. r. – kto robil vyúčtovanie, r. 30 – či je uvedené aj sponzorské 

Ing. Miškovič – vyúčtovanie odovzdal, prekročilo sa  o 188,- Sk. 

                           r. 30 – vysvetlil – vrátane 10 000,- Sk sponzorské. 

Ing. Luca – hneď po akcii sa robilo hodnotenie. Má napísané aj pozitíva aj negatíva. Vyzval 

poslancov, aby odovzdali písomne svoje poznatky, aby sa v budúcnosti mohli vyvarovať 

chýb. Poďakovanie za úspešný priebeh akcie patrí každému. 

P. starosta – na budúci rok sa bude riešiť zásadná vec a to, že počas soboty obec bude mať 

vlastný stánok pre občerstvenie hostí v areáli kultúrneho domu. Stánok buď sa zapožičia 

alebo si obec nechá vyhotoviť vlastný. 

Mgr. Holková – približne 70 ľudí bolo zapojených do organizačného zabezpečenia tejto akcie. 

                          Poďakovala sa všetkým za ich vykonanú prácu. 

Holop S. – poznamenal, že by bolo dobré zabezpečiť viacej sponzorov na túto akciu. Viacerí 

sa vyjadrili v tom smere, že pokiaľ aj im zo strany obce budú vytvorené dobré podmienky, sú 

ochotní sponzorovať program v piatok večer. Navrhol zvýšiť poplatky za predajné miesta. 

P. starosta – s touto otázkou sa bude zaoberať. V minulosti zo strany miestnych podnikateľov 

              okrem záhradkárov neboli žiadne ohlasy na možnosť sponzorovania programov 

počas Nesvadských dní. K tejto otázke sa bude musieť vrátiť, pretože je už viacej 

väčších podnikateľov v obci. Poďakoval sa všetkým za dobre vykonanú prácu. Ohlasy 

jeho kolegov boli tiež dobré. 

Iné pripomienky a dotazy, dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

7. Rôzne: 

 

- Pekáreň Kondor, Nové Zámky – žiadosť o zníženie nájomného 

  - priložená k zápisnici 



P. starosta – pripomenul zásadu, že OZ neznižuje nájomné, ale nájomca vráti priestory. 

                    Nájomné doporučuje ponechať v pôvodnej výške, nakoľko toto nájomné sa  

                    pohybuje vo výške nájomných v centre obce. 

Haris Z. – podnikateľská  komisia taktiež nedoporučuje nájomné znížiť. 

Iné pripomienky ani návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Kálaziová Helena – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – 8 b.j. 

  - žiadosť priložená k zápisnici 

P. starosta –platobná disciplína nájomníčky sa zlepšila, doporučil predĺžiť do termínu ako  

                   u ostatných nájomcov. 

Ing. Takács – frakcia SMK doporučuje predĺžiť nájomnú zmluvu na ďalšie dva roky tak, ako 

                       u ostatných nájomcov. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Gálová Anna – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – 8 b.j. 

  - žiadosť priložená k zápisnici 

P. starosta – u menovanej je dlžoba zaplatená. S platobnou disciplínou sú problémy. Preto 

navrhuje predĺžiť na l rok. 

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje zmluvu predĺžiť taktiež na dva roky ako u ostatných 

nájomcov. 

P. starosta – osobne doporučil len na l rok, aby nájomníčka cítila tlak a snažila sa zlepšiť 

platobnú disciplínu. 

P. Patakyová – aj zo strany nájomníčky by bolo lepšie zmluvu predĺžiť na l rok, aby sa jej 

nedoplatky nenahromadili, ktoré bude potom ťažšie vyrovnávať. 

P. starosta dal hlasovať o 2 rokoch: 11 za, 1 sa zdržal. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

- Gajdáč Roman – žiadosť o odkúpenie pozemku 

  - žiadosť priložená k zápisnici 

P. starosta – doporučil tak ako je to navrhnuté v uznesení schváliť odpredaj pozemku. 

Pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- VZN obce Nesvady č. 5/2007 – školský obvod pre základné školy v zriaďovateľskej  

   pôsobnosti obce Nesvady 

   - priložené k zápisnici 

P. Bryndzová – zdôvodnila potrebu schválenia VZN v zmysle zákona.             

                          Rodičovi nie je možné určiť, do ktorej školy zapíše dieťa, /u nás ZŠ a ZŠ 

s VJM/ a preto sa považuje za vhodné pre obidve školy určiť jeden obvod. Určenie volebných 

obvodov pre školy sa týka hlavne tých miest, kde je viacej základných škôl. 

Keď je určený jeden školský obvod pre celú obec, deti z Aňale majú nárok na cestovné, ale 

keď chodia do N.Z. nemajú nárok na cestovné. 

P. starosta – doporučil riaditeľom ZŠ, aby pôsobili na rodičov z Aňale a týmto ich motivovali 

k tomu, aby svoje deti zapísali do ZŠ v Nesvadoch. 

Dotazy ani pripomienky k tomuto bodu neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- ZŠ s VJM – návrh na pridelenie čestného názvu školy 

 - priložený k zápisnici 

P. starosta – tento návrh už raz OZ schválilo a ministerstvo školstva názov neschválilo. 

Opýtal sa, či je vôbec nádej, že teraz tento návrh ministerstvo schváli, resp. či návrh majú na 

ministerstve predjednaný. 

Dr. Becse – školská rada trvala na tom, aby tento návrh bol opätovne predložený na  

                    schválenie. 

                    V odpovedi ministerstvo neuviedlo dôvod, pre ktorý názov neschválilo. 

P. starosta – doporučil pred podaním oficiálnej žiadosti na ministerstvo konzultovať žiadosť. 

Dr. Becse -  pri prvej žiadosti konzultoval žiadosť s pracovníkom ministerstva, ktorý povedal, 

že všetky potrebné papiere boli podané, je v kompetencii komisie ministerstva buď názov 

schváliť alebo nie bez uvedenia dôvodu. 

Mgr. Dibusz – názov školy v maďarskom jazyku považuje za správny, ale všetky školy 

s iným ako vyučovacím jazykom slovenským, majú právo na uvedenie jazyka v názve školy 

v ktorom sa vyučuje. 

Dr. Becse – školská rada nechcela uviesť v slovenskom názve „s VJM“. 

Ing. Miškovič – navrhol aj slovenskej škole, aby dali aj svojej škole názov, svoje logo, čo je 

dnes už bežné. 

Iné pripomienky neodzneli 

P. starosta dal hlasovať o názve uvedenej v žiadosti. 

Hlasovanie: 11 za, 1 sa zdržal hlasovania.                     

 

- ZŠ  a ZŠ s VJM – žiadosti o poskytnutie fin. prostriedkov  pre zvýhodnené skupinové  

   úrazové poistenie 

   - priložené k zápisnici 

Mgr. Holková – predsedníčka komisie kultúry – komisia navrhuje schváliť predložené 

žiadosti. 

Ing. Kelemen – fin. komisia navrhuje vyhovieť obidvom žiadostiam. 

Iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Schválenie štatútu príspevkovej organizácie Športové a rekreačné služby obce Nesvady 

   a rozpočtu príspevkovej organizácie do 31. 12. 2007. 

   - priložené k zápisnici 

Molnár Z. – komisia športu doporučuje schváliť predložené materiály. V priebehu budúceho 

roku komisia predloží vypracovaný návrh na začlenenie športovísk do správy tejto 

organizácie. 

P. starosta – vodomer, plynomer, elektromer – budú prepísané na túto organizáciu.  

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o uznesení. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Aktualizácia poradovníka na byt č. 6 v 27 b.j. – Športová ul. č. 4 

  - priložené k zápisnici 

P. starosta – uvolnil sa jeden byt, je potrebné aktualizovať poradovník. 

Mládenczová Irena – sociálna komisia prejednala všetky žiadosti, navrhuje byt prideliť 

Bartovej Ružene a ďalšie poradie, ktoré potom p. Mládenczová prečítala. 

Iné návrhy neodzneli. P. starosta doporučil poradie dopísať do uznesenia a dal o ňom 

hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za.  

 



- Návrh rozpočtu na opravu vonkajšej terasy kultúrneho domu 

  - priložený k zápisnici 

P. starosta – vysvetlil potrebu opravy. 

Haris Z. – do budúcna by bolo potrebné odborné práce vydať firmám, ktoré sa takýmito 

prácami zaoberajú a za vykonanú prácu aj zodpovedajú 

Holop S. – doporučil nájomcovi Méty po dobu opravy terasy znížiť nájomné.  

P. starosta – bude sa s nájomcom jednať o tejto otázke. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Ekodvor a kompostáreň  Nesvady – žiadosť o poskytnutie dotácie z  

   Environmentálneho fondu na rok 2008 

  - priložená k zápisnici 

P. starosta – prvú žiadosť je možné podať na Environfond, keď však budeme tu neúspešní, 

podáme žiadosť do fondu EÚ. Ide hlavne o fin. príspevok obce vo výške 5%, ktorý musí OZ 

schváliť. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje OZ schváliť spoluúčasť obce vo výške 5%. 

Becse O. – pýtal sa ohľadom multifunkčného vozidla pre VPS. 

P. starosta – na novembrové zasadnutie bude na OZ predložený návrh na kúpu. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia starostu obce o stave vybavovania finančnej dotácie na infraštruktúru  

  priemyselnej zóny 

  - priložená k zápisnici 

P. starosta – má k dispozícii aj návrh zmluvy, ktorý si druhá strana neželala zverejniť. 

Poslanci môžu do nej v prípade záujmu nazrieť.  

Pripomienky ani dotazy zo strany poslancov neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Bazsó Tibor, Nesvady, Záhradná 3 – predaj pozemku do vlastníctva obce Nesvady 

  - návrh priložený k zápisnici 

P. starosta – odôvodnil potrebu prijatia osobitného uznesenia na výkup tejto parcely. 

                     Doporučil schváliť. Ide o formálnu záležitosť. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh komisie športu a mládeže OZ Nesvady na vyhlásenie ankety „Športovec- 

   športovkyňa roka“ 

   - priložený k zápisnici 

Molnár Z. – informoval občanov pri televíznych obrazovkách  o obsahu predloženého návrhu 

                    v jazyku maďarskom a slovenskom. 

                    Na zasadnutie OZ v mesiaci november sa predloží návrh rozpočtu. 

Ing. Miškovič – športová komisia by mala vypracovať kritériá tejto ankety, čia je to cena, či  

                          OZ alebo komisie. 

P. starosta – doporučil aby ocenenie udelilo OZ a nie komisia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh na nákup elektrocentrály – náhradného zdroja 

- návrh priložený k zápisnici 

P. starosta – hľadal sa typ elektrocentrály, ktorý je vhodný pre počítače a miestny rozhlas. 



Ing. Luca – fyzická skúška bola vykonaná v pondelok na obecnom úrade. Je to postačujúce 

                   pre krízový chod úradu. 20 l nádrž vydrží na 8-hodinový krízový chod úradu. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

     8. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Mgr. Holková – informovala o výsledkoch zberu separovaného odpadu v miestnych ZŠ. 

Ing. Miškovič – či tento zber je napojený na recyklačný fond, ktorý by mal na tento zber 

prispieť. 

- parkety v ŠH – riešiť, pretože sú nepríjemnosti pri organizovaní hádzanárskych turnajov.                            

P. starosta – asi bude musieť dôjsť k celkovej výmene podlahy, pokiaľ sa nepodarí tento 

problém inak vyriešiť. P. Mátyus riešenie tohto problému dostal za úlohu. 

Recyklačný fond – preverí sa, cez koho sa zber realizoval. 

Haris Z. – webová stránka obce dodnes nefunguje. Nefunguje káblovka – zapojiť Slágerrádió. 

                 Oproti jatke vyzvať majitela pozemku aby vyčistil burinu. Kúriť počas zasadnutia  

                 OZ. 

Molnár Z. – športová komisia pripravila pozvánku pre účastníkov futbalového halového 

turnaja. 

Holop S. – elektronicky doručovať materiály poslancom od 1.1. 2008. 

P. starosta – nie je problém. 

Mládenczová – osvetlenie na cintoríne zapnúť počas sviatkov. 

P. starosta – na cintoríne nie je osvetlenie.  

Ing. Miškovič – prijať opatrenia aby sa predišlo vandalizmu na cintoríne počas sviatkov. 

P. starosta – OP dostane za úlohu .                  

 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta sa opýtal  návrhovej 

komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia z dnešného zasadnutia. 

Mgr. Dibusz János oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                          a považuje uznesenie z 13. zasadnutia OZ za schválené. 

  

  Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 13/2007 

zo dňa 25. 10. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

 poslancov v predloženom znení. 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 8. 2007 v predloženom znení.  

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a v e d o m i e  informatívnu správu o stave vymáhania pohľadávok  

     k 30.9.2007 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á venovať zvýšenú pozornosť a vyvinúť maximálne úsilie vo vymáhaní  

     pohľadávok obce Nesvady voči dlžníkom. 



Zodpovedný: Ing. Ján Luca, prednosta obce 

Termín: trvalý 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e   

a) Správu ZŠ slov. Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za         

školský rok 2006/2007 v predloženom znení, 

b) Správu ZŠ s VJM Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2006/2007 v predloženom znení, 

c) Správu MŠ Sládkovičova 2,  Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2006/2007 v predloženom znení, 

d) Správu MŠ Hurbanova 4,  Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2006/2007 v predloženom znení, 

e) Správu CVČ  Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2006/2007 v predloženom znení. 

 

                                                             V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

p r i z n á v a   

obecné štipendium v roku 2007 vo výške 10 000,- Sk pre: 

1. Ráchel Kováčovú, narod. 31.12.1985, bytom Nesvady, Petőfiho 27 

2. Kornéliu Bódisovú, narod. 4. 2. 1985, bytom Nesvady, Orechový rad 12 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

„Vyhodnotenie Nesvadských dní 2007“ v predloženom znení. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

      žiadosť spoločnosti Pekáreň KONDOR s r.o. so sídlom Tatranská 50, 940 01  Nové    

Zámky vo veci zníženia nájomného za prenajaté nebytové priestory  v objekte domu 

služieb, na Športovej ul. č. 7, 

 B/ n e s ú h l a s í 

      so znížením nájomného za prenájom nebytových priestorov v objekte domu služieb,  

Športová č. 7 pre spoločnosť Pekáreň KONDOR s  r.o. so sídlom Tatranská 50,  940 01  

Nové Zámky.   

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

A/ k o n š t a t u j e,  ž e 

     nájomníčka  8  b. j. Helena Kálaziová  nar. 21.07.1948 trvale bytom Nesvady, Športová č.  

     7/1, na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva č. 54/2006-XIV. zo dňa 26.10.2006 

     mala súhlas s uzatvorením nájomnej zmluvy na dobu 1 rok,  t. j.   do 31. 10. 2007, 

B/ s c h v a ľ u j e    

     predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom obecného bytu č. 1 na  Športovej ul. č. 7  pre 

     Helenu Kálaziovú nar. 21.07.1948, trvale bytom Nesvady, Športová č. 7/1 na  dobu  ako u  

     ostatných nájomcov na Športovej ul. č. 7,   t. j.  do  31. 10. 2009. 



IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ k o n š t a t u j e,  ž e 

     nájomníčka  8  b. j. Anna Gálová nar. 01.02.1969 trvale bytom Nesvady, Športová č. 7/4,  

     na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva č. 54/2006-XIV. zo dňa 26.10.2006 mala  

     súhlas s uzatvorením nájomnej zmluvy na dobu 1 rok,  t. j.   do 31. 10. 2007, 

B/ s c h v a ľ u j e    

     predĺženie nájomnej zmluvy na prenájom obecného bytu č. 4 na  Športovej ul. č. 7  pre  

     Annu Gálovú nar. 01.02.1969, trvale bytom Nesvady, Športová č. 7/4 na  2 roky,  t. j.   

     do  31.10. 2009. 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ k o n š t a t u j e , 

     že  Roman Gajdáč a manželka Denisa Gajdáčová  rod. Dibúzová, obaja trvale bytom  

     940 01  Nové Zámky,  G.  Bethlena  č. 10  na základe zmluvy o budúcej kúpnej zmluve  

     k pozemkom obce  pod  parc. č. 3094/17  a 3094/68 si postavili rodinný dom, pričom do  

     pokladne   obce   zaplatili   zálohu   vo   výške   kúpnej   ceny   pozemku,  t.  j.  vo výške  

    150.-Sk/m2,    

B/ s c h v a ľ u j e    

     odpredaj nehnuteľností z majetku Obce Nesvady   pre  Romana Gajdáča rod. Gajdáč, nar.  

     02.04.1970 a manž. Gajdáčová Denisa rod. Dibúzová,  nar.  17. 06. 1972,  obaja  trvale   

     bytom 940 01 Nové Zámky, G. Bethlena č. 10 do bezpodielového spoluvlastníctva  

    manželov, a to pozemky  parc.  č. 3094/17  – zastavané   plochy  o   výmere 460 m2   a parc.  

    č. 3094/68 – zastavané plochy o výmere 135 m2 , spolu o výmere 595 m2, vytvorené  

    z pozemku parc. č. 3094/17 – ostatné plochy o výmere 595 m2  geometrickým plánom č.  

    35974672-259/2007 zo dňa 01.08.2007 , súkromnou geodetickou kanceláriu MHLGEO  

    s.r.o. , Záhradnícka č. 16, Komárno. Predmetná nehnuteľnosť sa nachádza  v  k. ú. Nesvady  

    a je vedená na LV č. 2462 obce Nesvady.    Predajná cena pozemku je  150.-Sk/m2. 

 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e   

návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 5/2007 – Školský obvod pre 

základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nesvady v predloženom znení. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s podaním žiadosti ZŠ s VJM Nesvady na Ministerstvo školstva SR   

o udelenie čestného názvu školy v znení „ Základná škola Lászlóa Maráza Nesvady“ 

a v maďarskom jazyku „ Maráz László Alapiskola Naszvad“. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s úhradou ročného skupinového úrazového poistenia detí ZŠ z rozpočtu obce vo výške  

7 200,- Sk pre deti ZŠ s VJM Nesvady a vo výške 9 630,- Sk pre deti ZŠ slov. Nesvady. 

 

 



XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e 

1. štatút príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady v predloženom  

    znení, 

2. návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady na  

    obdobie 1.10.2007 do 31.12.2007 v predloženom znení. 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

z dôvodu uvoľnenia bytu č. 6 v budove 27 b. j.  na Športovej ulici č. 4, schvaľuje návrh 

poradovníka žiadateľov o pridelenie tohto bytu takto: 
Poradie       Priezvisko a meno Bydlisko 

     1. Bartová Ružena Nesvady, Hviezdoslavova 3 

     2. Nagy Zoltán Nesvady, Nová 60 

     3. Baová Helena    Nesvady, Záhradná 20 

     4. Kuczmanová Mária Nesvady, Bajčská 11 

     5.    Kováč Ferdinand Nesvady, Gútska 11 

     6. Bencsik Tibor Nesvady, Jarková 11 

     7. Tóth Štefan Nové Zámky, Andovská 85 

     8. Laczkó Štefan Nesvady, Nitriansky rad 14 

     9. Simonics Ján Nesvady, Poľná 7 

    10. Baginová Irena Nesvady, Nitriansky rad 6  

    11. Adler Gabriel Šamorín, Gančháza 1112/1 

    12. Marázová Irena       Nesvady, Kalinčiakova 13 

    13. Kovács Ondrej Nové Zámky, Novomestská 5 

    14. Jordanová Denisa Nové Zámky, G. Bethlena  28 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e     

finančné prostriedky vo výške 548 200,- Sk na rekonštrukciu /opravu/ vonkajšej terasy 

kultúrneho domu v Nesvadoch, v zmysle predloženého rozpočtu zo dňa 18.10.2007, 

                                                                            Termín rekonštrukcie : november 2007 

                                                                            Zodpovedný : Ing. Ján Luca, prednosta úradu 

B/  u k l a d á 

schválené finančné prostriedky vo výške  548 200,- Sk zapracovať do II. zmeny rozpočtu 

obce Nesvady na rok 2007. 

                                                                            Zodpovedná : p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

                                  

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

      informatívnu správu starostu obce o podaní žiadostí na Environmentálny fond Bratislava o  

      poskytnutie podpory formou dotácie na rok 2008 na stavbu Ekodvor a kompostáreň –  

      Nesvady, 

B/  s c h v a ľ u j e    

     1. vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 5 % , t.j. 229 tis. Sk z rozpočtu obce  

         Nesvady  na  rok 2008  na financovanie účelu dotácie žiadanej  vo  výške  4 348 tis. Sk   

         z  Environmentálneho  fondu Bratislava na projekt  Ekodvor  a  kompostáreň   Nesvady,  

         aktivita C/2– Separácia a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov, 



     2. vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 5 % , t.j. 199 tis. Sk z rozpočtu obce  

         Nesvady  na  rok 2008  na financovanie účelu dotácie  žiadanej  vo  výške 3 980 tis. Sk   

         z  Environmentálneho  fondu Bratislava  na  projekt  Ekodvor  a  kompostáreň    

         Nesvady,  aktivita C/3 – Zavedenie separovaného zberu v obciach, vybudovanie  

         zberných dvorov a dotrieďovacích zariadení, 

C/  u k l a d á  schválené finančné prostriedky vo výške  229 tis. Sk a 199 tis. Sk zapracovať  

      do  rozpočtu obce Nesvady na rok 2008. 

                                                                            Zodpovedná : p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

     informatívnu správu starostu obce o stave vybavovania finančnej dotácie za účelom pre  

     financovania infraštruktúry priemyselnej zóny, 

B/ r u š í  svoje uznesenie č. 10/2007 bod XIV.B/ C/ zo dňa 27.7.2007, 

C/ s c h v a ľ u j e  

     finančné prostriedky vo výške 53 555,- Sk za vypracovanie žiadosti a s tým súvisiace 

     úkony, ako aj riadenie implementácie projektu Infraštruktúra priemyselnej zóny v obci  

     Nesvady a v prípade úspešnosti projektu ďalšie finančné prostriedky vo výške 5 %  

     z finančnej pomoci, čo zo sumy 16 597 748,- Sk predstavuje sumu 829 874,- Sk v zmysle  

     príslušného návrhu starostu obce, 

D/ u k l a d á 

     účtovníčke obce finančné prostriedky uvedené v bode C/ tohto uznesenia zapracovať do  

     nasledujúcej zmeny rozpočtu obce Nesvady. 

        Zodpovedná: L. Gerhardtová, účtovníčka obce 

      Termín: OZ v mesiaci november 2007 

 

XIX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

      informatívnu správu starostu obce o stave výkupu pozemkov do vlastníctva obce Nesvady   

      nachádzajúcich sa v lokalite č. 25 a 27 územného plánu obce, 

B/  s c h v a ľ u j e    

      kúpu pozemku do majetku obce Nesvady nachádzajúceho sa v zmysle platného územného  

      plánu  obce  Nesvady v lokalite  č. 25, vedeného  v  katastri  nehnuteľností v Komárne ako  

      parcela registra „C“ č. 2234/2 orná pôda o výmere 1974 m2  v k.ú. Nesvady na LV č. 3714  

      vo vlastníctve :  Tibor Bazsó  rodený Bazsó, narodený 25.03.1947, trvale bytom Nesvady,  

      Záhradná č. 1628/3, 

C/  s t a n o v u j e  
      výkupnú cenu vo výške 35,- Sk/ m2 . 

 

XX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í      s vyhlásením ankety „Športovec – športovkyňa roka“, 

B/ u k l a d á    komisii športu a mládeže pri OZ Nesvady vypracovať a predložiť na  

     schválenie OZ štatút pre ocenenie „Športovec-športovkyňa roka“. 

       Termín: zasadnutie OZ Nesvady  

          v mesiaci november 2007 

 



XXI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s kúpou elektrocentrály typ H 7400 podľa predloženej špecifikácie v cene do 97 000,- Sk 

s DPH pre zabezpečenie chodu Obecného úradu v krízovom režime. 
 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 13. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca        JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                    starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Mgr. Gizela Holková 

    Irena Mládenczová 

 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 


